
Dag Peggy,

Vanochtend hebben wij PR vergadering gehad en heb ik ook even met Theo en Mieke (WMO) gesproken. 
Wij zien geen bezwaren om deze verordening door te sturen naar de raad.
Wij waarderen het ten zeerste datje ons zo duidelijk meeneemt en uitleg geeft.
Verstandig om met de huidige juridische kennis, deze keuze te maken om zoveel mogelijk risico te 
vermijden.

Graag wens ik je inspiratie en wijsheid toe 
ook namens Theo, groet Magda
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